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Na stronie internetowej &bdquo;Åšwiata Koni&rdquo; 23 czerwca tego roku ukazaÅ‚ siÄ™ artykuÅ‚
zatytuÅ‚owany &bdquo;Gwiazda aukcji Pride of Poland?&rdquo; ByÅ‚ to waÅ¼ny tekst, który
&ndash; obok innych akcji i czynów róÅ¼nych osób &ndash; przyczyniÅ‚ siÄ™ niewÄ…tpliwie do
udaremnienia realizacji planu Agencji NieruchomoÅ›ci Rolnych, aby wspomnianÄ… gwiazdÄ…
tegorocznej aukcji, tzw. numerem 0, czyli koniem wystawionym poza opublikowanym juÅ¼
katalogiem aukcyjnym, zostaÅ‚a wyhodowana w stadninie w MichaÅ‚owie 6-letnia klacz WieÅ¼a
Mocy. Ostatecznie jako lot number 0 wystawiona zostaÅ‚a inna michaÅ‚owska klacz, 16-letnia Emira.
PisaÅ‚em o tym w tekÅ›cie pt. &bdquo;O klaczy Emira, rabinie i kozie&rdquo;. Jakkolwiek
wiceprezes ANR Karol Tylenda zapewniaÅ‚ na konferencji prasowej, Å¼e Agencja nie zamierzaÅ‚a
sprzedawaÄ‡ WieÅ¼y Mocy, to jednak dowody zaprezentowane przez LidiÄ™ PawÅ‚owskÄ… na
moim blogu (&bdquo;A jednak nie tak róÅ¼owo z tÄ… gwiazdÄ… aukcji&rdquo;) temu
zaprzeczajÄ…. Przedstawiciel Agencji kÅ‚amaÅ‚ w tej kwestii. Nie jest to pierwsze kÅ‚amstwo
uÅ¼yte czy to przez ANR, czy przez ministerstwo rolnictwa w trakcie realizacji &bdquo;dobrej
zmiany&rdquo; w paÅ„stwowej hodowli koni arabskich w Polsce. Do tego juÅ¼ zdÄ…Å¼yliÅ›my
siÄ™ przyzwyczaiÄ‡.

W tym kontekÅ›cie tym bardziej dziwnie wyglÄ…da to, Å¼e redakcja &bdquo;Åšwiata Koni&rdquo;
wycofuje siÄ™ ze swojego wczeÅ›niejszego tekstu. Oto treÅ›Ä‡ tych dziwnych przeprosin:  
Redakcja Ogólnopolskiego Magazynu Hippicznego "Åšwiat Koni" niniejszym przeprasza Pana
Mateusza Leniewicza-Jaworskiego za naruszenie jego dóbr osobistych poprzez
opublikowanie w artykule z dnia 23 czerwca 2016 roku zatytuÅ‚owanym &bdquo;Gwiazda
aukcji Pride of Poland?&rdquo; nieprawdziwych informacji dotyczÄ…cych pobytu Pana
Mateusza Leniewicza-Jaworskiego we WÅ‚oszech w dniach 15-17 maja 2016 roku na Milan
International Show for Individual Owners oraz rzekomych ustaleÅ„ poczynionych tam w
zwiÄ…zku ze sprzedaÅ¼Ä… klaczy WieÅ¼a Mocy.  Pan Mateusz Leniewicz-Jaworski nie
przebywaÅ‚ w tym czasie we WÅ‚oszech i nie dokonywaÅ‚ Å¼adnych ustaleÅ„
dotyczÄ…cych sprzedaÅ¼y klaczy WieÅ¼a Mocy. Opublikowane informacje byÅ‚y
nieprawdziwe, a redakcja nie doÅ‚oÅ¼yÅ‚a naleÅ¼ytej starannoÅ›ci w celu ich potwierdzenia,
przez co dopuÅ›ciÅ‚a siÄ™ naruszenia dóbr osobistych Pana Mateusza
Leniewicza-Jaworskiego, za które przeprasza.
  Jak ktoÅ› mniej zorientowany w sprawie to przeczyta, odniesie zapewne wraÅ¼enie, Å¼e 
Mateusza Leniewicz-Jaworskiego w ogóle na pokazie koni arabskich w Mediolanie nie byÅ‚o, Å¼e
redakcja to wyssaÅ‚a z palca i teraz musi przepraszaÄ‡, bo podaÅ‚a nieprawdziwÄ… informacjÄ™.A
jak to byÅ‚o naprawdÄ™? PrawdÄ… jest, Å¼e Mateusz Leniewicz-Jaworski nie przebywaÅ‚ w
Mediolanie w dniach 15-17 maja. Redakcja po prostu pomyliÅ‚a miesiÄ…ce &ndash; pokaz w
Mediolanie odbyÅ‚ siÄ™ w dniach 15-17, ale kwietnia. A oto dowody, Å¼e Mateusz
Leniewicz-Jaworski na pokazie Milan Internetional B Arabian Horse Show byÅ‚.Pierwszym dowodem
jest film nakrÄ™cony przez firmÄ™ Arabian Essence:
 http://webtv.arabianessence.com/shows ... orse-show/50/#player-areaNa powyÅ¼ej stronie
internetowej zamieszczonych jest wiele filmów, z przebiegu rywalizacji w poszczególnych klasach.
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Aby PaÅ„stwu uÅ‚atwiÄ‡ znalezienie wspomnianego dowodu, proszÄ™ szukaÄ‡ w filmie z
czempionatu klaczek rocznych (oto link do nagrania tylko z tego fragmentu pokazu 
https://www.youtube.com/watch?v=EB7SxnTrnXw&amp;feature=youtu.be), gdzie miÄ™dzy
14:39 a 14:44 minutÄ… widaÄ‡ naszego &bdquo;bohatera&rdquo; siedzÄ…cego przy jednym ze
stolików. Drugim dowodem, Å¼e Mateusz Leniewicz-Jaworski byÅ‚ na wspomnianym pokazie, jest
zdjÄ™cie zrobione przez osobÄ™, która chce pozostaÄ‡ anonimowa. ZdjÄ™cie otrzymaÅ‚em od
niej z zapewnieniem, Å¼e zostaÅ‚o zrobione podczas wspomnianego pokazu. Osoba ta jest dobrze
zorientowana w tym, co siÄ™ dzieje w Polsce w hodowli koni arabskich obecnie i wie, kim jest
Mateusz Leniewicz-Jaworski. ZainteresowaÅ‚o jÄ… to, a wÅ‚aÅ›ciwie lepiej powiedzieÄ‡, Å¼e
zaniepokoiÅ‚o jÄ… to, w jakim towarzystwie zobaczyÅ‚a naszego &bdquo;bohatera&rdquo;. Na
wszelki wypadek zrobiÅ‚a zdjÄ™cie, które przekazaÅ‚a prywatnymi kanaÅ‚ami kilku swoim
znajomym w Polsce. A teraz zgodziÅ‚a siÄ™, abym je opublikowaÅ‚ na moim blogu.   

 ZdjÄ™cie zostaÅ‚o zrobione zapewne w przerwie miÄ™dzy pokazami, bo panowie nie siedzÄ… z
twarzami zwróconymi w kierunki ringu. Pierwszy z lewej to WÅ‚och Gianpaolo Gubbiotti
(pseudonim Woody) - hodowca, ale przede wszystkim handlarz, postaÄ‡ o duÅ¼ych
"moÅ¼liwoÅ›ciach biznesowych", pracujÄ…cy dla Dubai Stud (potÄ™Å¼nej stadniny paÅ„stwowej).
U doÅ‚u (Å‚ysy) siedzi Farhang Fazeli (Iran), hodowca i handlarz, który od kilku lat przyjeÅ¼dÅ¼a
do Polski, poÅ›redniczyÅ‚ w sprzedaÅ¼y wielu koni z Polski, kupowaÅ‚ je na aukcji. W Å¼óÅ‚tej
kurteczce siedzi WÅ‚och Paolo Capecci &ndash; trener pracujÄ…cy gÅ‚ównie (jeÅ›li nie
wyÅ‚Ä…cznie) dla Dubai Stud. KonkludujÄ…c. Dziwne przeprosiny &bdquo;Åšwiata Koni&rdquo;
mogÄ… sprawiaÄ‡ wraÅ¼enie, Å¼e Mateusza Leniewicz-Jaworskiego w ogóle na pokazie koni
arabskich w Mediolanie nie byÅ‚o i nie spotykaÅ‚ siÄ™ z Gianpaolo Gubbiottim, zwanym Woodym.
Dlaczego redakcja zdecydowaÅ‚a siÄ™ na takie de facto sprostowanie &ndash; moÅ¼emy siÄ™
tylko domyÅ›laÄ‡. W zeszÅ‚ym roku &bdquo;Åšwiat Koni&rdquo; przeprowadzaÅ‚ internetowÄ…
relacjÄ™ z Pride of Poland i pretenduje do tego, aby to czyniÄ‡ w tym roku. MoÅ¼e tu jest klucz do
zrozumienia tych &bdquo;przeprosin&rdquo;.WaÅ¼ne jest jednak co innego. Mateusz
Leniewicz-Jaworski na pokazie w Mediolanie byÅ‚ i konferowaÅ‚ z  Gianpaolo Gubbiotti zwanym
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Woodym. O czym konferowali &ndash; tego oczywiÅ›cie ze zdjÄ™cia siÄ™ nie dowiemy, ale
zapewne nie o tym, jakÄ… mieli tego dnia pogodÄ™ w Mediolanie.Marek Szewczyk        
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